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Írásbeli kérdés

„Milyen tehertétel az állam számára a PPP pénzügyi konstrukció?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A PPP (public private partnership) - a hazai jogrendszerben nem szabályozott - pénzügyi

konstrukció, azaz a köz- és magánszféra együttműködésén alapuló finanszírozási forma, az
utóbbi években terjedt el hazánkban. Mivel a PPP pénzügyi konstrukció esetében az állami

kiadásai nem egyszerre, hanem hosszabb távon elhúzódva jelentkeznek, ez a tehertétel
jelentősen szűkíti az elkövetkezendő évek költségvetési mozgásterét . Kérdéseimet ezzel

kapcsolatban teszem fel .

1 . Milyen jellegű beruházások történtek 2002 óta a PPP finanszírozási forma keretében?

2. Milyen értékben? (Nettó jelenértékben kérném az összeget .)

3 . Mekkora az évenként fizetendő törlesztőrészlet összege? (Nettó jelenértékben kérném

az összeget .) Egyenletes-e a törlesztőrészlet fizetése? Ha nem, miért nem? Mikortól
nem? A törlesztőrészlet évenkénti korrekciója mi alapján történik (infláció, betéti
kamat, hitelkamat, avagy más alapján)?

4. Milyen időtávra kötötték az üzleteket?

5. A költségvetés kiadási oldalának hány százalékát tette, illetve teszi ki a PPP-re fizetett
összeg 2004-ben, 2005-ben, 2006-ban? Mi várható 2007-ben, 2008-ban, 2009-ben és
2010-ben?



Várom megtisztelő válaszát, illetve arra kérem, hogy az 1 milliárd forint feletti ügyleteket az
első négy kérdés szempontjainak megfelelően táblázatos formában jutassa el hozzám.

Budapest, 2006 . június 26 .

Tisztelettel

r. Fónagy János
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

